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M vakantie ik probeer zo

te informeren Of zonmw snel meevverkt of niet zal immers geen showstopper

even maar ik zou er niet op wachten om
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Heb jij ZonMw al gevraagd een toetsingscommissie te vormen Ik heb nog even gewacht met

het informeren van Netea en mm omdat ik denk dat het belangrijk is dat we dit in gang
hebben gezet en weten wanneer zij een definitieve go van ons kunnen verwachten
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Akkoord

Met vriendelijke groet
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Ik heb deze week via mail aan

Bonten Netea een wat uitgebreider onderzoeksvoorstel voor BCG vaccin

toediening bij ouderen met een luchtweginfectie hebben aangeboden Ze

hebbeti vandaag een aangepaste begroting geleverd die is gebaseerd op fase 1

tot eind dit jaar en een mogelijk vervolg ema

bn cc aan jullie al voorgelegd dat10 2e

De GR commissie heeft gisteravond een conceptrapport uitgebracht waarin ze

aangeven geen uitspraak te kunnen doen over de werking van BCG voor covid

doeleinden De GR adviseert lopend onderzoek af te wachten en nader

onderzoek te doen naar toepassing bij kwetsbare ouderen en de veiligheid van
deze toediening

Dat bevestigd volgens ons dat het onderzoeksvoorstel van Bonten Netea

zinnig is Wei widen we de component
“

veiligheid” extra aandacht geven

Ik zal Zonmw vragen heel snel een toetsingcie te laten samenstellen

We hebben in dit geval 5 miljoen tot eind dit jaar nodig en 3 miljoen voor fase

2

Ons advies is om reactie MVWS even af te wachten en dan akkoord te gaan
met het onderzoeksvoorstel en de middelen op te nemen op de MinFin staat

Graag jullie reactie
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